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ÚVODNÍ SLOVO

Využívám poslední příležitosti oslovit vás 
v úvodníku Kobylístku. Činil jsem tak pra-
videlně po čtyři roky. A ještě před několika 
měsíci jsem počítal s tím, že to bude ještě 
pár let pokračovat. Jenže jak se říká: „člo-
věk míní a Pán Bůh mění“. V pátek 10. led-
na, když jsem jel tramvají na hřbitov, mi 
zavolal jeden pán z Říma, že bych prý měl 
zastávat službu provinciála českých sa-
lesiánů. V pondělí 25. května, na slavnost 
Panny Marie Pomocnice, jsem tuto službu 
oficiálně převzal. A protože nelze sedět na 
dvou židlích najednou, tak to znamená, 
že už nebudu dál vaším farářem. Vlastně 
budu, ale jen do konce června. A  protože 
se ptáte, kdo bude mým nástupcem, tak 
k  odpovědi vám postačí podívat se na ti-
tulní obrázek Kobylístku, otočit ho vzhůru 
nohama, a uvidíte usmívajícího se Františ-
ka Blahu. Naprostá většina z  vás ho zná, 
protože je v  Kobylisích už 4 roky ředite-
lem komunity a  zároveň farním vikářem. 
Nabízí se tedy další rčení: „karta se obra-
cí“. Doufám, že ne tak docela. V  salesián-
ských farnostech by mělo platit ještě víc 
než v těch ostatních, že život farnosti není 
zcela závislý na osobě faráře. Ve smlouvě 
mezi arcibiskupstvím a  salesiánskou pro-
vincií z roku 2012 je psáno: „Pražský arci-
biskup kardinál Dominik Duka OP svěřuje 
kongregaci správu Římskokatolické far-
nosti u  kostela sv. Terezie od Dítěte Ježí-

še Praha-Kobylisy.“ Pastorační péče o  far-
nost je svěřena salesiánské kongregaci, 
konkrétně kobyliské komunitě salesiánů, 
nikoli faráři. Před pár lety jsme vytvořili 
Projekt salesiánského centra, který platí, 
i  když se mění jednotliví salesiáni. A  jste 
to především vy, milí farníci, kteří jste 
hlavními aktéry farního života a  pastora-
ce, takže se toho naší výměnou až tak moc 
nezmění. Co říci na závěr? Především to, 
že jsem vděčný, že jsem s  vámi mohl pro-
žít krásné roky svého života. Děkuji za vaši 
lásku, příklad, spolupráci a  vzájemný re-
spekt. Roky prožité v  Kobylisích považuji 
jednoznačně za šťastné. Ve svém prvním 
úvodníku v  Kobylístku 9/2016 jsem na-
psal, že spoléhám na 3 skutečnosti: dobré-

Milí farníci
ÚVODNÍ SLOVO

ZPRÁVY Z FARNOSTI

Bohoslužby v kostele a opatření
Od června sloužíme v  kostele bohoslužby 
podle rozpisu, který platil před nouzovým 
stavem, včetně středečních mší pro děti. 
V kapli svaté Kláry stále mše nesloužíme, 
kvůli povinným rozestupům.
Prosíme, abyste v  kostele dodržovali hy-
gienická opatření podle aktuálních plat-
ných nařízení. Znamená to především po-
vinnost nosit ochranné roušky, přijímat 
eucharistii přednostně na ruku, používat 
desinfekci a dodržovat rozestupy 2 metry. 
Rodiny naopak vybízíme, aby byli v kostele 
pohromadě, bez rozestupů – aby se nás ve-
šlo do kostela co nejvíc. Během nedělních 
bohoslužeb bude zvuk přenášen do farní 
zahrady, kde budou lavičky, aby se rozší-
řil počet míst při dodržení povinných roze-
stupů.

Martin Hobza

Požehnání nové recepce 
a přilehlých prostor 21. 6. v 15.00
Otevírací doba nové recepce Salesián-
ského centra je od pondělí do pátku  
od 8.00 do 21.00.
Milí přátelé, práce na rekonstrukci vstu-
pu a  nové nástavbě skončily, koronavirus 
odeznívá. Proto jsme naplánovali na nedě-
li 21. června děkování při všech bohosluž-
bách a odpoledne požehnání. Přáli bychom 
si, aby tato neděle byla  vyjádřením vděč-
nosti Bohu, ale i vám všem, kteří jste se na 
této akci podíleli svým osobním zapoje-
ním, svými modlitbami a finančními dary. 
Žehnání se uskuteční v  15 hodin u  vstu-
pu do Salesiánského centra a  provede ho 
nový provinciál a  farář Martin Hobza. Po 
něm bude následovat prohlídka nových 
prostor, nedělní oratoř (viz další článek), 
občerstvení a  posezení ve farní zahradě. 
Pokud můžete přinést nějaké buchty, bá-
bovky či koláče, budeme vám vděčni. 

František Blaha

Telefonní číslo na kněze ve farnosti

283 029 165
Dovoláte se faráři nebo farnímu vikáři
(lze volat i mimo hodiny pro veřejnost)

Osobní schůzku s knězem je lepší  
domluvit předem telefonicky nebo 
emailem farnost.kobylisy@sdb.cz

Farní kancelář – hodiny kněze pro veřejnost

pondělí 14.00 – 18.00
středa 9.00 – 12.00
pátek – 9.00 – 12.00

K osobní schůzce přijďte  
na salesiánskou recepci

(lze přijít i bez předchozí domluvy)

ho Boha, farníky a  spolubratry salesiány. 
Nikdo z nich mne nezklamal. Děkuji Bohu, 
že jsem se dočkal i dokončení rekonstruk-
ce vstupu a  úprav před kostelem. Děkuji 
všem, kdo se v  duchu hesla „Něčím slou-
žit, někam patřit“ více zapojili do služby 
a  otevírali se přátelským vztahům mezi 
sebou navzájem. Děkuji všem živým i  ze-
mřelým (čau Jájino!) spolupracovníkům. 
Děkuji i  těm, kdo mě upozorňovali na mé 
chyby a  nesouhlasili se mnou. Omlouvám 
se za každé zranění, zklamání nebo pohor-
šení, kterého jsem se ve své lidské slabosti 
dopouštěl. Ačkoli zůstávám bydlet v koby-
liském domě, asi mě moc často neuvidíte. 
Budu pravděpodobně většinu času na ces-

tách. Ale buďte si jistí, že když vás někdy 
potkám, bude mě to moc těšit. A kdybych 
mohl mít poslední přání, jestlipak byste ho 
uhádli? Někdo by na to přijít mohl. Mluvil 
a  psal jsem o  něm mnohokrát. Tedy moje 
veliká, veliká prosba-přání je: Modlete se 
v  rodinách společně každý den. Máte-li 
děti, modlete se s nimi od malička, společ-
ně. Každý den, alespoň chvilku. Jestli se 
společně modlit stydíte, nebo to neumíte, 
tak to stejně vyzkoušejte. Alespoň jeden 
Otčenáš denně. Je to důležitější než zdra-
votní a  sociální pojištění. Vyplatí se vám 
to! Platí i  opak, kdo to nemá, bude mu to 
jednou chybět. Díky! Všem vám žehnám.

Martin Hobza
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Přístupnost kostela
Od pondělí do pátku se můžete chodit 
modlit do kostela přes novou recepci. 
K této modlitbě je vyhrazen prostor boční 
kaple, odkud je dobře vidět na svatostánek 
a  do presbytáře. Prosím, abyste respek-
tovali tento prostor, nepřelézali (nebo ne-
podlézali) provaz, který je tam natažený.

Martin Hobza

Příprava na první svaté přijímání
Ve středu 3. 6. a  10. 6. bude příprava dětí 
na svaté přijímání probíhat v čase od 17.40 
– tedy až po mši svaté pro děti. V  sobotu 
13. 6. bude dopoledne zpověď dětí, které 
den potom přistoupí ke svatému přijímání. 
Začátek zpovídání v 10.00. V 11. hodin pak 
bude praktický nácvik průběhu nedělní 

bohoslužby. Je velmi důležité, aby děti byly 
na zpovědi a  nácviku přítomné. Přípravy 
pro děti jsou dostupné na YouTube kanálu 
Farnost Kobylisy.

Martin Hobza

Biřmování
Udílení svátosti biřmování biskupem Kar-
lem Herbstem 22 mladým lidem a 12 dospě-
lým proběhne v našem kostele v sobotu 13. 
června v 16.00 hodin. Kostel bude otevřen- 
k veřejné účasti. Další příprava mládeže na 
biřmování bude otevřena v roce 2022.

První svaté přijímání dětí
Slavnost prvního svatého přijímání více 
než 40 dětí proběhne v našem kostele v ne-
děli 14. června od 12.00 hodin. Kostel bude 
otevřen k veřejné účasti.

Nová farní kancelář
Jak asi mnozí víte, farářova kancelář zů-
stala i po rekonstrukci na svém původním 
místě. Ale možná nevíte, že farní kancelář 
pastoračních asistentů je nově přesunu-
ta vedle té farářovy. Kde to je? U nové re-
cepce a  krátkých schodů v  prvním patře. 
Hned vpravo za novým výtahem je farní 
kancelář a vedle ní o dveře dál je kancelář 
faráře. Kdybyste chtěli telefonovat, čísla 
zůstala stejná (283 029 141 farní kancelář, 
283 029 165 farářova kancelář).  

Nedělní agapé v červnu nebude
Vzhledem k  epidemiologické situaci se 
v  červnu nebude konat nedělní farní aga-
pé. Prostor farní terasy a zahrady plánuje-
me využít pro možnost účasti farníků na 
nedělních mších svatých. Budou tam k dis-
pozici lavičky a  zvuk z  kostela bude pře-
nášen reproduktorem. Výjimkou bude po-
slední červnová neděle 28. 6., kdy budeme 
mít příležitost se na farní terase a zahradě 
sejít dopoledne i s P. Martinem, který kon-
cem června předává službu faráře svému 
nástupci Františku Blahovi a ujme se služ-
by provinciála salesiánů. 

Svátost smíření dětí
Zpovídání dětí před prázdninami proběh-
ne ve středu 17. června od 16.00 v kostele.

Farní kancelář
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Dětské mše se vrací do normálu
Srdečně vás zveme na středeční dětské 
mše, které se začnou konat 3. června a bu-
dou probíhat každou středu od 17 hod. až 
do 24. června. Těšíme se na společné slave-
ní mše svaté. Za dětský tým

Vilma Dingová

Táborák pro děti a rodiče
Tradiční táborák v  rámci středečních mší 
pro děti na ukončení školního roku se 
uskuteční ve středu 24. června. Začne po 
mši svaté cca od 18.00 hodin na farní za-
hradě. Zajištěno bude dříví, chléb a nápoje. 
S sebou si přineste buřty nebo něco jiného 
na opékání. Těšíme se na vás.  

Altmanovi

Přihlašování do výuky 
náboženství na nový školní rok
Děti, které budou navštěvovat výuku ve 
farních prostorách, přihlásí jejich rodiče 
přes webové stránky Salesiánského stře-
diska mládeže. Obdobně jako hlásí děti 
do kroužků a  na tábory. Výuka bude pro 
účastníky zdarma. Přihlašovat se můžete 
od 15. do 22. června nebo začátkem září na 
webové stránce: strediskokobylisy.iddm. 
cz, kde si vytvoříte účet (pokud ho ještě 
nemáte) a  přes něj dítě k  výuce přihlásí-
te. Do výuky probíhající na školách budou 
rodiče hlásit své děti vyplněním papírové 
přihlášky. Najdete ji u dětské vývěsky, kde 
ji pak můžete vyplněnou vložit do schrán-
ky, nebo odnést přímo do školy. Přihláška 
je ke stažení i  na farním webu, kde bude 
pak také rozvrh na nový školní rok.

Tomáš Redlich

Rekonstrukce vstupu 
Salesiánského centra
Formálním završením každé stavby je její 
kolaudace. Po několika peripetiích se vše 
nakonec podařilo, a  tak máme kolaudač-
ní rozhodnutí s  datem 4. 5. 2020. Obdo-
bí karantény jsme využili k  uklízení pro-
stor a  jejich vybavování. Ještě sice zbývá 
pár věcí k dodělání, ale již teď jsou prosto-
ry připraveny k  využití. Od několika ná-
vštěvníků, kteří salesiánský dům znají již 
dlouho a nyní do něho vstoupili po rekon-
strukci, jsem na některých místech slyšel 
otázku: "A  jak to tady vlastně bylo dřív?". 
Z  prvních dojmů návštěvníků bývá vidět, 
že rekonstrukce vytvořila prostor, který 
vypadá, jako by tu byl vždy, dává smysl, je 
příjemný a funkční. Co se finanční zprávy 
týče, budeme schopni vám ji nabídnout až 
v  podzimním čísle Kobylístku, neboť nás 
závěrečné finanční vypořádání s dodavate-
li ještě čeká. 

Václav Jiráček

Fungování Salesiánského 
střediska mládeže
Středisko prožívá čas, kdy máme zároveň 
září i červen dohromady. Září, protože po-
stupně rozjíždíme aktivity, které byly kvů-
li virové krizi přerušeny. Červen proto, že 
zároveň připravujeme zakončení školního 
roku a zápisy na nový. Z programů je ote-
vřena oratoř v  klasickém čase od pondě-
lí do pátku 14.00 – 18.00 a  Nízkoprahový 
klub Vrtule. Kroužky a Centrum pro rodi-
nu se otevírají porůznu, především podle 
možností lektorů. Přihlášení účastníci do-
stávají informace mailem.

Václav Jiráček

Doporučení od P. Jendy Vývody
V  měsící květnu jsme měli možnost se 
v  modlitbě častěji obracet k  Panně Marii 
o její přímluvu a pomoc.
Ale jistě je možné a dobré v tom pokračo-
vat i  dále. P. Jenda nám nabízí příležitost 
seznámit se s  modlitbou litanií k  Panně 

Marii podle Václava Renče. Text modlit-
by najdete na internetových stránkách 
farnosti v  rubrice Rozcestník užitečných 
webových odkazů. Pokud by někdo ze star-
ší generace neměl možnost si text najít či 
nechat vytisknout, může se obrátit na far-
ní kancelář.  

Tomáš Redlich

Mamky sobě
Milé maminky, 4. června naše setkání 
bude tematicky směřovat k  létu. Přijďte 
s nápady na dovolenou s dětmi v Čechách 
a tipy na prázdninovou knihu pro děti i do-
spělé. Kdo má možnost, může s sebou vzít 
i vtipy, ať je naše radost znásobena!
Místo konání: katechetická místnost 
Emauzy. 
Parkování kočárků v kostele od 9.15. 
Vstup přes novou recepci.

Těšíme se na vás!
Lucie Muchová, Pavla Redlichová

mamky.sobe@centrum.cz

Koutek na recepci
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Večer chval
Srdečně zveme všechny, kdo se chtějí spo-
jit k  modlitbě chval s  písněmi a  zpěvy na 
pondělní Večer chval se skupinou Kairos. 
Uskuteční se v kostele 15. června po večer-
ní mši svaté. Přibližně od 19.15.

Nedělní oratoř
Po delší přestávce vás v  neděli 21. června 
2020 zveme do oratoře Dona Boska. Od 
15.30 hod. si mohou děti zahrát ping-pong, 
fotbal, volejbal, přehazovanou, hokejbal 
nebo malovat křídami na chodník.  V  zá-
věru nedělní oratoře, což je kolem 18 hod., 
se sejdeme, vyslechneme tradiční slůvko 
Dona Boska a společně se pomodlíme. Co-
koliv ke společnému občerstvení vítáno, 
pití bude zajištěno.

Srdečně zve tým nedělních oratoří

Ministrantská soutěž
Ve středu 20. 5. jsme měli příležitost pře-
dat putovní pohár vítězi letošního roční-
ku ministrantské soutěže Tomáši Kubíno-
vi. Vyhlášení ostatních výsledků a předání 
cen je v  plánu ve středu 24. 6. po dětské 
mši svaté. 

Pavel Šimůnek

18 let Úterků u Terky!
Konečně se můžeme znovu scházet! Proto 
bychom rádi pozvali všechny mladé od 13 
do 26 let. 2. června proběhne Velký Úterek 
s tématem Křesťan a duševní zdraví s psy-
chologem Janem Šiklem. 16. června pak 
oslavíme plnoletost Úterků na Závěrečném 
Úterku u  společného táboráku. Začínáme 
vždy rytmickou mší svatou v 18.30. Za celý 
tým

Dominik Vachuda
dominik.vachuda@strediskokobylisy.cz

Informace k průběhu 
Noci kostelů 2020
Letošní Noci kostelů se však přes růz-
ná omezení některé farnosti nakonec 
účastní.
Audio-pozvánka je k dispozici zde: 
www.nockostelu.cz/aktuality/856
Informace o  jednotlivých kostelích nalez-
nete zde: www.nockostelu.cz/kostely
Pro letošní Noc kostelů organizátoři vy-
brali motto ze Žalmu 104:
“Učinil jsi měsíc k určování času... Při-
vádíš tmu, NOC se snese... Slunce vy-
chází... Člověk vyjde za svou prací.” 
(Žalm 104,19-23)
V textu se také zmiňuje slovo Noc. Co toto 
místo znamená a jak mu rozumět si
můžete přečíst zde: 
www.nockostelu.cz/aktuality/851

Vzhledem k  vývoji situace v  posledních 
měsících organizátoři Noci kostelů roz-
hodli jednak o  posunutí letošního roční-
ku z  původního termínu o  týden - na pá-
tek 12.6. - a dále také o výrazném omezení 
možností programů jednotlivých farnos-
tí s ohledem na dodržení všech epidemio-
logických nařízení. Tyto komplikované 
podmínky nám letos znemožňují připravit 
tradiční program, proto jsem dospěli k zá-
věru, že se letošního ročníku Noci koste-
lů naše farnost nezúčastní. Rádi bychom 
tímto poděkovali všem, kteří věnovali svůj 
čas přípravě programu letošního ročníku. 
Věříme, že Noc kostelů 2021 proběhne již 
za normálních okolností, a všechny letošní 
nápady tak využijeme napřesrok.  Pokud 
by měl někdo zájem podílet se na přípravě 
programu pro příští rok, napište prosím na 
mail: vzaskodny@seznam.cz

Vojtěch Záškodný 

ZPRÁVY Z FARNOSTI ZPRÁVY Z FARNOSTI

Tomáš Kubín - vítěz ministranské soutěže
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Modlitební triduum MM 
26.  – 28. června 2020
 Znovu srdečně zveme na Modlitební tri-
duum hnutí Modlitby matek, které se 
koná ve dnech 26., 27. a 28. června. Sejde-
me se vždy po večerní bohoslužbě, tedy asi 
v  19.15 hod. V  pátek 26. 6.  večer při mši 
svaté v 18.30 je intence za Modlitby matek. 
Zveme všechny ženy (ne jenom matky), 
které cítí potřebu se modlit za děti a rodi-
ny. Těšíme se na Vás.

Za skupinky MM - Anežka Remešová

Farní pouť do Kladského pomezí
Za předpokladu, že se vrátíme do „normál-
ního a  běžného života“ se farní pouť do 
Kladského pomezí uskuteční v měsíci září. 
Všichni přihlášení byli o  změně termínu 
již předběžně informováni emailem nebo 
SMS. Časový harmonogram a  program se 
nemění. Prosím, sledujte i další vydání Ko-
bylístku, ve kterých budou sděleny nové 
aktuální informace. Na všechny se těší

Jiří Janák

Díky, Martine!
Farář nechť tento článek nečte!
Milí přátelé, rádi bychom vás přizvali ke spo-
lečné příležitosti poděkování Martinu Hobzo-
vi za jeho 4letou službu faráře v  Kobylisích. 
Oslavit s  ním můžeme také dodatečně jeho 
50. narozeniny (1. 3.), 22. výročí kněžského 
svěcení (27. 6.) a popřát mu do jeho nové služ-
by provinciála salesiánů.
Sejít se můžeme v neděli 28. 6. na mši svaté 
v 9.00. Martin bude sloužit u sv. Terezičky po-
slední mši jako farář. Pak bude příležitost se 
s ním osobně sejít na farní terase a zahradě 
během celého dopoledne. Komu by se termín 
nehodil, může se přidat třeba k  poděková-
ní Martinovi na závěrečné předprázdninové 

mši svaté pro děti ve středu 24. 6. od 17.00 či 
při následném tradičním táboráku.
Jako dárek bychom mohli pro Martina dát 
dohromady finanční příspěvek, s  kterým 
by mohl naložit dle svého uvážení. Speci-
álně označená kasa bude k dispozici v kos-
tele u zpovědnic od 1. do 21. 6. Z celkové-

ho obnosu by se zaplatily také náklady na 
velký dort, dárkový koš, pořízení fotoalba 
a společné občerstvení na farní zahradě.
Jedním z  hlavních překvapení bude fotoal-
bum ve formě vzpomínkové „knihy“. Proto 
vás prosíme: ti z vás, kteří by se rádi touto for-
mou s naším panem farářem rozloučili, vyfoť-
te se, nejlépe celá i širší rodina, či společen-
ství, připojte vzkaz či milou vzpomínku na 
společný zážitek, nebo snad i báseň a toto vše 
umístěte na papír velikosti A4, který my ná-
sledně vložíme do průhledné slídy k zavěšení 
do tematického šanonu. Pokud máte fotogra-
fii z  nějaké společné akce, je možné připojit 
i tu a vytvořit koláž. Podmínkou je, aby se vše 
vešlo na zmíněný formát (tištěná verze A4 
může být i oboustranná). Tyto vaše vzpomín-

kové archy, prosíme, odevzdávejte v týdnu na 
recepci o víkendu v sakristii paní kostelnici 
do 21. 6. A  chcete-li obohatit farní kroniku, 
dodejte také duplikát k archivování.
Ke společnému občerstvení můžete od so-
boty 27. 6. přinášet např. domácí sladké 
a  slané dobroty nebo zeleninu a  ovoce do 
farní kuchyňky. Další jídlo bude pořízeno 
přípravným týmem a věříme, že se k němu 
přidá i tým grilovací.
Kdo byste se chtěli na cokoli zeptat nebo 
se zapojit do pomoci s přípravou a průbě-
hem akce, jste vítáni. Můžete se obrátit 
telefonicky na Tomáše Redlicha (777 053 
394, 283 029 141) nebo další členy příprav-
ného týmu. Děkujeme vám za spolupráci.

Vlaďka Jarošová, Klaudie Henžlíková, Jitka 
Čaplová, Věrka Novotná, Renda Novotný, 

Anežka Radinová, Anka Zamborská, Slávek 
Míka, Markéta Skalská, Tomáš Redlich

Benefice - Prague Cello Quartet
Oznamujeme, že byl změněn termín be-
nefice pro Salesiánské středisko mláde-
že.  Koncert Prague Cello Quartet byl pře-
sunut z dubnového termínu na  pondělí 7. 
září 2020 v 19.30 hod, Salesiánské divadlo. 
Vstupenky jsou v  prodeji na recepci Sale-
siánského centra. Zakoupené vstupenky 
zůstávají v  platnosti na náhradní termín.  
Všechny rezervace jsou prodlouženy do 15. 
června 2020. 
Více informací najdete zde: https://stre-
diskokobylisy.cz/benefice. Informace a re-
zervace: spackova@sdb.cz, 734 648 946.

BBus. Eva Špačková, DiS.

Kostel bez bariér
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Poděkování kněžím
Dobrý den, ráda bych poděkovala kněžím 
za jejich obětavou a nebojácnou službu po-
skytovanou během rozvinuté pandemie. 
Sama jsem dvakrát toužila po svátosti smí-
ření - praktikuji ji jedenkrát za měsíc, jak 
doporučuje Panna Maria v  Medžugorje - 
kněží vždy byli přítomni a přímo v kostele 
a ochotni vyzpovídat. Děkuji i za stálý vý-
stav Nejsvětější svátosti oltářní v tu dobu. 
Pán Bůh zaplať!
Děkujme také Bohu, že se může život po-
malu vracet do normálních kolejí a prosme 
o ochranu i nadále. Chvála Kristu a Marii!

Irena Červenková

POZVÁNKY ODJINUD

VZÁJEMNÁ POMOC

Pronájem bytu
K  dlouhodobému pronájmu nabízíme čás-
tečně zařízený prostorný byt 2+kk o  vý-
měře 64m2, k němuž patří balkon (5 m2). 
Nemovitost se nachází ve vilové čtvrti 
v  klidné části Dolních Chaber v  blízkosti 
Drahaňského údolí s dobrou dopravní do-
stupností.

Preferujeme zájemce bez domácích mazlíč-
ků. Byt je k nastěhování od 22. 6. 2020.

V případě zájmu prosím volejte 
na tel. číslo 724 08 45 77.

Milovat tě chci jak dítě malé, 
bojovat jak chrabrý rytíř stále.

CITÁT SV. TEREZIČKY

Salesiánská chaloupka pro dívky
Vážená kobyliská farnosti,
chtěli bychom skrze Vás oslovit všechny ro-
diny s  dětmi z  Vaší farnosti a  pozvat je na 
salesiánskou chaloupku, která je určena 
pro dívky, které se narodily mezi roky 2008-
2011. Víme, že máte i své chaloupky, ale tře-
ba se bude někomu tento termín hodit více. 
Na chaloupku pojedeme v srpnu od 2. do 9. 
a bude se konat ve vesničce jménem Pohoř, 
kousek od Oder. Pro nás z  Prahy je to kus 
cesty, ale bude tam krásně. Každý, kdo se 
přihlásí, se může těšit na bezva kamarádky 
a  vedoucí, skvělou paní kuchařku a  pestrý 
program - přes vyrábění, hraní her, prožívá-
ní dobrodružství až k povídání nebo zpívání. 

Více o  chaloupce Vám prozradí náš plaká-
tek, který je přiložen v emailu. Máme ještě 
několik volných míst, tak můžete pozvat 
i další kamarádky. Pokud byste se rozhodli 
na chaloupku přihlásit, využijte prosím ten-
to odkaz (https://shm.cableek.com/), který 
je také uveden na plakátku společně s kon-
taktem. Přihlašujte se prosím co nejrychleji, 
nejpozději do 15. 6. Těšíme se na všechny 
nové účastnice a  přejeme Vám pěkný zby-
tek dne.

S pozdravem za tým vedoucích 
a SHM Praha - Počernice

Anna Beránková
725 266 810

Prázdniny tu budou velice rychle a v brněnském 
Centru naděje a pomoci
(CENAP) se opět připravuje pro dospívající 
dívky oblíbený týdenní kurz Být sama se-
bou. Tentokrát v termínu 27. 7. -31. 7. Pokud 
máte doma dospívající slečnu a rádi byste jí 
pomohli, aby si udržela sebeúctu, aby doká-
zala i v náročném období dospívání žít v sou-
ladu s Desaterem, pak je to kurz právě "na 
míru" . Kurz je zaměřen na získání zdravého 
sebevědomí dospívajících a  uvědomění si 
svojí jedinečnosti, kdy etické hodnoty jsou 
předkládány v  souladu s  morálním učením 
katolické církve. Přihlášky a informace jsou 
na https://www.cenap.cz/byt-sama-sebou-1. 
Těšíme se na mladé slečny, které chtějí na 
sobě více pracovat.

Ludmila Lázničková
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Mirka Kročková - Alfa, Beta a dál
Do kurzu Alfa pro dospělé v roce 2017 jsem 
se rozhodla chodit díky letáčku, který mi 
dal do ruky můj přítel Marián. Nazvala 
bych to koncem a začátkem. Koncem sple-
tité cesty bez Boha, bez zastavení a zamy-
šlení. Ale tak úplně bez víry to nebylo, mé 
věřící kamarádky mi diskuzemi, návště-
vami kostelů a  mší svatých dveře pootev-
řely. Co se týče mé rodiny, tak mí rodiče 
byli v  dětství pokřtěni, ale nepraktikující 
víru, to však neznamená, že by nežili po-
dle křesťanských zásad, naopak neznám 
láskyplnějšího člověka, než je má máma. 
Slovo „církev“ u  nás doma dobrou pozici 
nemělo, ale vím, že to tak má většina lidí, 
kteří tvrdí: „já jsem nevěřící“. Vadí jim to 
slovo a taky jim chybí někdo, kdo je vezme 
za ruku a odvede třeba na kurz Alfa. A to 
byl krásný začátek. Nenásilnou formu to-
hoto projektu tvořily přednášky a  násled-

né diskuze ve skupinkách, které mi po-
mohly odpovědět na moje otázky o  víře 
a  prohloubily moji touhu k  poznání Boha. 
Ze společně sdíleného nadšení a za pomo-
ci některých členů týmu Alfy se zrodilo 
naše společenství Beta. Podstatou tohoto 
společenství je modlitební setkávání nad 
biblickými texty nedělních evangelií. Pro 
rozjímání nad Písmem používáme meto-
du „Tří kroků“. Snažíme se dodržovat ur-
čitou strukturu. Začneme společnou mod-
litbou, křesťanskými písněmi, a  někdy 
zařadíme i  křesťanský humor a  potom se 
modlitbou k  Duchu svatému připravíme 
k metodě „Tří kroků“. Za nejdůležitější po-
kládám tu část, kdy jeden z nás přečte text 
nedělního evangelia a pak je čas na osob-
ní meditaci nad přečteným úryvkem. Poté 
se postupně odpovídá na tři otázky. 1) Kte-
rá věta nebo verš je pro daný text nejdů-

ležitější? 2) Čemu nerozumím? 3) Co mne 
osobně zasahuje a  proč? Nejvíce mě obo-
hacují odpovědi na poslední otázku, je to 
v podstatě velmi osobní záležitost každého 
z  nás a  důležitá je důvěra, že vše zůstává 
mezi námi. Tuto část uzavřeme společnou 
modlitbou, která často vychází z toho, jak 
nás přečtené evangelium osloví. Na závěr 
se vracíme k  tomu, čemu jsme nerozumě-
li, a  tyto debaty bývají velmi živé. Chtěla 
bych k  Betě dodat, že jsme otevřené spo-
lečenství, takže se 
k  nám přidali dal-
ší absolventi kur-
zu Alfa a  postupně 
se vytvořilo pevné 
jádro, které se zba-
vilo ostychu a pou-
ští se společně do 
farních akcí a  přá-
telství, které mezi 
námi vzniklo, nás 
vyvádí za brány 
naší Terezičky na 
cestu společnou, 
kde je spousty prá-
ce a  zároveň plno 
krásných zážitků. 
A  člověk se ptá: 
Alfa, Beta a  dál? 
Mě se podařilo 
překonat mou ne-
rozhodnost a  při-
hlásila jsem se na 
přípravu ke křtu 
pro dospělé, my-
slím že bez Alfy 
a Bety bych možná 
ještě váhala, a taky 
bez mého muže, 
který mě na Alfu 
pozval a ve stejném 
roce se z  nás sta-
li manželé. Chtěla 

bych poděkovat mému muži, taky Tomá-
ši Redlichovi, všem skvělým lidem z  Alfy 
a Bety, týmu z přípravy na křest P. Marti-
novi, P. Josefovi a Michalovi. Křest pro mě 
znamená víru, lásku a  společenství. Díky 
Bohu a vám všem budu při Svatodušní vigi-
lii 30. 5. 2020 pokřťěna a biřmována v na-
šem kostele.

Mirka Kročková
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Těším se na to, až 
budu navštěvovat 
spolubratry  
a jejich díla
Známe ho jako našeho faráře, hlavního představitele divadelní role 
dona Boska a milovníka kvalitního piva. Mnozí si na něm cení jeho 
důvtip, díky němuž vyhrál prestižní soutěž o nejlepší reklamní slogan. 
V uplynulých měsících, v době koronaviru, se stal i hvězdou salesiánského 
facebooku. Nový provinciál salesiánů v České republice Martin Hobza.

Po čtyřech letech končíš jako kobyliský 
farář. Děje se tak symbolicky krátce 
poté, co byla dokončena přestavba are-
álu v Kobylisích. Odcházíš s pocitem do-
končené práce?
Odcházím s pocitem radosti, že se to stihlo 
a udělalo. Nebylo to ale jen moje dílo, bylo 
to naše společné dílo. A navíc na celém pro-
jektu se začalo pracovat, ještě když jsem byl 
ředitelem komunity, tedy dřív, než jsem se 
stal farářem. Mám velikou radost, že jsem se 
toho v roli faráře dožil a můžu toho ještě pár 
týdnů využít a také uvést do provozu.

Pokud se celý projekt začal ještě za dob, 
kdy jsi byl ředitelem komunity, tím spíš 

to můžeš vnímat jako „svoje dítě“?
Není to moje dítě, to bych si osvojoval moc. 
Za prvé bych to nikdy takhle sám nevymy-
slel, za druhé takhle nezrealizoval. Hlavní 
tahoun byl Vašek Jiráček. Je pravda, že v ně-
čem jsem dával vlastní myšlenky, ale rozhod-
ně je to dílo společné.

V těchto dnech se z kobyliského faráře 
stáváš provinciálem. Co všechno tato 
tvoje nová funkce obnáší?
Mohl bych odpovědět: zeptejte se mě za rok. 
Ale to by byla výmluva. Nevím, co všechno to 
bude obnášet, ale nějakou představu mám. 
Provinciál má za úkol koordinovat, podpo-
rovat a sjednocovat salesiány, kteří patří do 
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české salesiánské provincie – tedy salesiány 
na území ČR a  salesiány v  Bulharsku, plus 
studenty, kteří se v  zahraničí připravují na 
věčné sliby nebo kněžské svěcení. Měl bych 
navštěvovat jednotlivé komunity, seznamo-
vat se s  tím, jak tam salesiáni žijí a působí. 
Měl bych je povzbuzovat a dávat jim impulsy. 
Provinciál má také úkol formovat – to zname-
ná podporovat salesiány, aby žili podle pro-
jektu, který kdysi don Bosco spolu s Duchem 
svatým uvedli do života. Kromě evangelia 
máme salesiánské stanovy, závěry generál-
ních kapitul a  listy našeho hlavního před-
staveného – tohle všechno by měl provinciál 
se svým týmem uvádět do života salesiánů. 
Služba provinciála spočívá také v tom, že by 
měl vědět, co kdo umí, jaké má dary a umož-
nit jim je rozvíjet. Další věc, která je dost vidět 
a asi bude jedna z nejtěžších, je určování, kde 
který salesián bude působit, tedy takzvaná 
personalia. A další velký balík je komunika-
ce s „vnějším světem“. Provinciál je ten, kdo 
vyjednává s biskupy, který reprezentuje sale-
siány před veřejností. Souvisí s tím i ekono-
mická a právní zodpovědnost.

A jaký budeš mít prostor pro pastoraci?
Podobně, jako jsem měl prostor pro pasto-
raci jako ředitel komunity nebo farář, budu 
mít ten prostor i teď. Pokaždé je to ale jiným 
způsobem. Moje hlavní pastorace bude teď 
mezi salesiány, což je taky pastorace a může 
to ovlivnit jejich pastorační službu. Jestliže 
budou mít dobré podmínky a budou povzbu-
zeni, budou moci lépe sloužit.

Před pár lety byla tady v Kobylisích za-
vedena tradice velmi oblíbených diva-
delních představení, ve kterých hráli 
samotní salesiáni. To byla taky tvoje 
práce?
Začali to už přede mnou Žanek Blaha a Zde-
něk Jančařík. Pak se projevila Eva Špačko-
vá. Ale je pravda, že jsem do toho výrazně 

vstoupil a  zasahoval jsem do scénáře. Ale 
nevymyslel jsem to já.

Hrál jsi dosud vždy hlavní roli dona 
Boska. Budeš v  tom pokračovat? Nebo 
máš někoho, kdo tě zastoupí?
Nemám. Buďto to kobyliští salesiáni potáh-
nou dál sami, nebo mě třeba přizvou. Ale 
nevím, kolik budu mít času. Kdyby to bylo 
časově a  technicky možné, klidně se zapo-
jím. Ale nemohu nic slíbit, protože nevím, 
co všechno mě čeká. Dona Boska může hrát 
kdokoli a  oblečení klidně půjčím. Třeba se 
najde nový a  lepší don Bosco. Takže spíš 
doufám, že to tady bude pokračovat, ať už se 
mnou nebo beze mě.

Během tvého působení v  Kobylisích se 
ti také podařilo získat cenu Zlaté pero, 
tedy cenu za nejlepší reklamní slogan. 
Šlo o  billboard, který tehdy visel na 
kostele. Myslíš si, že je třeba dělat sale-
siánům větší reklamu?
Salesiáni by měli používat sílu slova i grafi-
ky, klidně tomu říkejme reklama, ale měli by 
to používat podobně jako don Bosco k šíření 
evangelia. Ne klamavou reklamu, ale jako 
pomoc lidem, aby se mohli a  chtěli setkat 
s Ježíšem. Zároveň je důležité vhodným způ-
sobem mluvit o tom, co jako salesiáni dělá-
me. Neměli bychom se za to stydět, ale na-
opak být na to hrdí.

Byl začátek tady ve farnosti pro tebe 
těžký? Co bylo z tvého farářování v Ko-
bylisích podle tebe nejdůležitější?
Já jsem nikdy předtím faráře nedělal. Takže 
jsem se postupně musel se vším seznamo-
vat. Na začátku pro mne bylo asi nejdůle-
žitější propojit všechny sektory, které tady 
v domě působí: farnost, farní život, středisko 
mládeže, komunitu – a mám pocit, že se to 
podařilo. Ale není to jen moje zásluha, je to 
výsledek společného úsilí salesiánů a laiků.

ROZHOVOR
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A co je pro tuto farnost charakteristic-
ké?
Hlavně propojení celého salesiánského díla 
v Kobylisích. Je to také farnost, která je hod-
ně navštěvovaná, je tu hodně rodin, akti-
vit, hudba a  také výrazné zapojení většího 
množství salesiánů. To poslední může být 
výhoda i nevýhoda. Nevýhoda možná v tom, 
že se někteří lidé více nezapojí do aktivit far-
nosti nebo střediska, protože spoustu věcí 
dělají salesiáni. Kdyby tady byl jen jeden fa-
rář a kaplan, tak by se možná zapojilo větší 
množství laiků. Ale kdo ví, třeba to tak není. 
Rozhodně skutečnost, že je nás tady víc, že 
se střídáme a doplňujeme, je bezesporu ve-

liká výhoda a don Bosco vždycky chtěl, aby-
chom tvořili komunity.

Zkoordinovat tak velké množství růz-
ných aktivit asi opravdu není jednodu-
ché a zřejmě je potřeba mít i manažer-
ské schopnosti. A třeba to je pak dobrý 
předpoklad obstát ve funkci provinciá-
la.
Ve funkci provinciála se střídají různí lidé. 
A  každý má nějakou specifickou přednost. 
Určitě část manažerských schopností tam 
být musí, ale není to to nejdůležitější. Já si 
o  sobě nemyslím, že bych měl dobré ma-
nažerské schopnosti a  v  některých věcech 

bych jako manažer rozhodně 
neobstál. Ale mám kolem sebe 
spoustu lidí, kteří to dotáhnou. 
Důležitá je spolupráce lidí, kteří 
se vzájemně doplňují.

Máš dobré podněty a  máš hu-
mor. Třeba to jsou věci, které 
ti teď ve funkci můžou pomoct.
No to bych byl rád! A doufám, že 
mě humor nepřejde!

Když ses dozvěděl, že bys měl 
být jmenován provinciálem, 
uvažoval si o tom, že bys to od-
mítl? Dá se to odmítnout?
Kdybych si mohl vybrat jen podle 
svého, tak bych si provinciálování 
nevybral. Nicméně si říkám, dal 
ses na vojnu, tak musíš bojovat. 
Stal jsem se jednou salesiánem, 
od salesiánské kongregace jsem 
mnoho dobrého přijal, tak se také 
očekává, že něco odevzdám. Když 
dost spolubratří při průzkumu 
napsalo, že by mě chtěli za pro-
vinciála a  jestliže to uznal hlavní 
představený, tak ač se mi to třeba 
pocitově nemusí líbit, považuji za 

ROZHOVOR

správné tuto výzvu přijmout. Tedy obecně 
platí, že to odmítnout lze, ale kdybych to 
udělal, bylo by to proti mému svědomí.
A pořád existuje šance, že mě to někdy za-
čne bavit! ☺

Ty ses v  březnu zúčastnil salesiánské 
generální kapituly v Turíně. Vzešlo z ní 
nějaké poselství nebo duchovní odkaz?
Tato kapitula byl především koronavirová. 
Byla zvláštní mimo jiné v  tom, že zatímco 
z předešlých kapitul vzešel pokaždé nějaký 
dokument, z  této poslední kapituly žádný 
dokument není. Kapitulu jsme museli zkrá-
tit o  tři týdny a neprobrali jsme ani všech-
na připravená témata. To, co z  kapituly vi-
ditelně vzešlo, bylo znovuzvolení hlavního 
představeného Angela Fernandeze Artime. 
Kapituláři zvolili ještě generální rádce a re-
gionály. A zůstalo mnoho podnětů a zkuše-
ností, které potřebují dozrát. Mottem bylo: 
„Jací salesiáni mají být pro mladé dnešní 
doby?“

Jaký má být dnešní salesián? Musí umět 
hrát fotbal?
Jasně! Hrát fotbal, kouřit, jíst zmrzlinu 
a chipsy ☺
Ne, vážně. Salesián na prvním místě musí 
mít rád Boha, lidi a  dona Boska. Bez toho 
žádný salesián nemůže být dobrým salesiá-
nem. A  pak další věci jako umět spolupra-
covat, umět dát prostor druhým, naslouchat 
jim, být laskavý, vzdělaný, pracovitý… To 
bude skvělé, až takoví všichni budeme!

Po návratu z kapituly jste byli s Pavlem 
Ženíškem v karanténě, odkud jste zve-
řejňovali videa, která měla tisíce a tisí-
ce zhlédnutí. Je tohle způsob, jak dnes 
oslovovat mladé lidi?
Nevím, nakolik byli osloveni mladí lidé. 
Vím, že se to líbilo dětem a jejich rodičům. 
Líbilo se jim, že v  té stísněné době to bylo 
najednou něco veselého. Byla tam legrace, 
ale bylo tam i malé poselství. To je podobné, 
jak jsme před chvílí mluvili o divadle nebo 
reklamě.

Kolik má dnes česká provincie salesiá-
nů?
Kolem sto dvaceti. Je to taková střední pro-
vincie.

Ve farnosti tě budeme potkávat méně. 
Ponecháš si tu nějakou aktivitu, abys 
zůstal v  kontaktu, anebo si chceš udr-
žet odstup od farnosti, abys novému fa-
ráři do toho nemluvil?
Rozhodně do toho nechci novému faráři mlu-
vit. Pravidelnou aktivitu tady určitě nebudu 
moci mít. Jednu věc zvažuji, a to prázdnino-
vou chaloupku. Nevím, jestli to bude možné, 
ale pokud ano, tak bych si ji rád nechal.

Na co se ve funkci provinciála těšíš nej-
víc?
Až budu poznávat, co salesiáni dělají, jejich 
schopnosti, jejich život. Na to se opravdu 
těším, až budu navštěvovat spolubratry a je-
jich díla.

Kamila Schusterová

Martin Hobza (1970) pochází z Jaroměřic na Rokytnou. Vystudoval gymnázium a teolo-
gickou fakultu v Litoměřicích a Praze. Také studoval 2 roky v Římě na salesiánské uni-
verzitě. Salesiánem se stal v roce 1992, vysvěcen na kněze byl 1998. Působil v Římě, Br-
ně-Žabovřeskách, Českých Budějovicích a Praze.
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ZPRÁVY ZE SADBY 

SADBA vydala další knihu
Jak funguje, v čem spočívá a co vyžaduje sa-
lesiánská misijní služba podrobně předsta-
vuje publikace „Dobrovolnictví v  salesián-
ském poslání“. Tato kniha o  150 stranách, 
na křídovém papíře s  krásnými fotkami 
našich dobrovolníků je určena především 
salesiánům, bývalým i současným misijním 
dobrovolníkům, celé salesiánské rodině, 
ale také všem zájemcům o  tuto rozvíjející 
se salesiánskou oblast. Jedná se o  překlad 
v Římě vydané publikace do češtiny a ve vší 

skromnosti můžeme konstatovat, že jsme 
první zahraniční provincií, která tuto publi-
kaci přeložila a vydala. Salesiánské misijní 
dobrovolnictví máme v naší české provincii 
poměrně dobře rozvinuté zvláště díky vzdě-
lávacímu kurzu Cagliero a projektu Adopce 
nablízko, a proto také podobný materiál pro 
rozšíření misijních a  salesiánských obzorů 
vítáme. Knížku můžete objednávat na: ob-
jednavky@sadba.org. Cena: dobrovolný pří-
spěvek na salesiánské misijní dobrovolníky

Salesiánský misijní den 14. 6. 2020
Tento den (druhá neděle v  červnu) je pra-
videlně spojen se slavnostním vysláním 
dobrovolníků do světa. Letos je toto vyslání 

odloženo na září, to nám ale nebrání misijní 
den prožít a nad misiemi přemýšlet.

Výzva
Napište, natočte nebo nám nakreslete, 
co pro vás znamená slovo misie (misijní). 
A  také třeba to, jak takové misie prožíváte 
doma, se svou rodinou, s  přáteli, v  práci, 
nebo třeba na fotbalovém kroužku. Misie 
totiž nejsou jen o tom, že si člověk sbalí kuf-
ry a vyrazí na druhý konec světa do prale-

sa. K misiím jsme povoláni všichni. Všichni 
bychom měli být misionáři tam, kde jsme. 
Inspiraci můžete najít na našich stránkách, 
kde se v červnu budou pravidelně objevovat 
krátké příspěvky na toto téma. Těšíme se na 
vaše inspirativní příspěvky!

SADBA se přestěhovala do nových prostor
Od začátku května SADBA funguje v nových 
moderních prostorách a rádi bychom touto 
cestou poděkovali všem, kteří přispěli k re-
konstrukci střediska, i těm, kteří nám pomá-
hali se stěhováním a zařizováním. Zastavte 
se na šálek čaje či kávy nebo jen na prohlíd-
ku, rádi vás provedeme.

Vaše SADBA

ZPRÁVY ZE SADBY 

Sledujte články a dopisy našich dobrovolníků na www.adopcenablizko.cz
www.sadba.cz, www.adopcenablizko.cz 
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DĚTEM

Stránku dětem připravily Kristina a Marie Záškodné.  

BOHOSLUŽBY
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Pravidelné bohoslužby 
Neděle 7.30, 9.00, 10.30, 18.30 eucharistická bohoslužba
 16.30 v kostele Stětí sv. Jana Křtitele, Dolní Chabry, 
  eucharistická bohoslužba
Středy 17.00 eucharistická bohoslužba pro děti
Po - So 6.15 ranní chvály
 6.30, 18.30 eucharistická bohoslužba (v úterý večer pro mládež)

Ve všední dny večer se zpovídá vždy půl hodiny před mší svatou (18.00 - 18.25).
V  neděli dopoledne se zpovídá vždy půl hodiny před každou mší,  
a je-li třeba, i v jejím průběhu. 
V neděli večer se zpovídá jen před mší svatou od 17.45 (17.45 - 18.25).

Příležitost ke svátosti smíření

Bohoslužby ve všední dny pravidelně (mimo výjimky) slouží:
Pondělí 6.30 P. Martin Hobza
 18.30 P. František Blaha
Úterý 6.30 P. Martin Hobza
 18.30 P. František Blaha - pro mládež
Středa 6.30 P. Milan Mihulec
 17.00 P. Martin Hobza nebo P. Pavel Šimůnek – pro děti
 18.30 P. Jan Vývoda 
Čtvrtek 6.30 P. Pavel Šimůnek 
 18.30 P. Josef Kopecký, po mši je adorace
Pátek 6.30 P. František Blaha
 18.30 P. Martin Hobza
Sobota 6.30 P. František Blaha
 18.30 P. Milan Mihulec, mše svatá s nedělními texty
Neděle 7.30, 9.00, 10.30, 18.30  celebranti se nepravidelně střídají 



Celoroční aktivity
neděle    Nedělní agapé se v červnu nekoná
středy  17.00  Mše svaté pro děti a rodiče, kostel
každý čtvrtek 19.00 – 19.30 Eucharistická adorace, kostel
1. pá v měsíci  17.00   Adorace, příležitost ke svátosti smíření
každý pátek  18.00   Růženec za mír, pronásledované křesťany a ty, jimž je svěřena moc
soboty večer   18.30  Mše svatá s texty z následující neděle

červen
1.  po 19.30  Hovory o Starém zákoně s Jaroslavem Schrötterem, kostel
2. út 18.30  Velký Úterek, Křesťan a duševní zdraví, psycholog Jan Šikl, kostel, sál
3., 10.  st 17.40  Příprava dětí s rodiči na první svaté přijímání, kostel
3. st 18.00  Setkání katechetek, katechetů, katechetická místnost
4. čt 9.30  Mamky sobě, nápady na dovolenou v ČR, katechetická místnost
7. ne 18.00-21.00 Setkání pastorační rady farnosti, farní sál, terasa
12. pá   Noc kostelů, v našem kostele výjimečně letos program není
  19.00  Zpovídání biřmovanců, kostel
13. so 10.00-12.00 Zpovídání dětí před prvním svatým přijímáním, kostel
  16.00  Udílení svátosti biřmování, biskup Karel Herbst, kostel
14. ne 12.00  Slavnost prvního svatého přijímání dětí, kostel 
  19.30  Setkání akolytů, katechetická místnost nebo farní terasa 
15. po 19.15  Večer chval se skupinou Kairos, kostel
  19.30  Hovory o Starém zákoně s Jaroslavem Schrötterem, farní sál
15.-22. po-po   Možnost přihlášení dětí do výuky náboženství na příští rok
16.  út 18.30  18 let Úterků u Terky, závěrečné setkání a táborák, kostel, zahrada
17. st 16.00  Zpovídání dětí, kostel
  17.00  Po mši svaté pro děti přání Pavlu Šimůnkovi k 50*
21. so 15.00-18.00 Žehnání nového vstupu a prostor Salesiánského centra a další program
  15.30-18.00 Nedělní oratoř v prostorách Salesiánského střediska mládeže
24. st 17.00  Závěrečná mše pro děti v kostele s Martinem Hobzou
  18.00  Táborák pro děti a rodiče, farní zahrada a terasa, buřty s sebou
26.-28. pá-ne 19.15  Triduum Modliteb matek, kostel
28. ne 9.00  Poslední mše Martina Hobzy ve službě faráře, díky a přání k 50*
  10.00-12.00 Díky, Martine! Setkání s Martinem na farní terase a zahradě
  10.30  Po mši svaté přání Milanu Mihulcovi k 60*
30.  út 18.30 Předání služby faráře za přítomnosti okrskového vikáře P. Pavla Semely

FARNÍ AKTIVITY


